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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 
§ 2 Val av ordförande och vice ordförande för rådet åren 2011-2014 

Kerstin Järneberg valdes till ordförande för rådet under åren 2011-2014 

och Blazena Westerlund valdes till vice ordförande. 

 
§ 3 Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järneberg och ledamoten Agneta 

Hagström. Justering sker fredag 14 januari 2011. 

 
§ 4 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 6 december 2010 anmäldes. 

 
§ 5 Val av referensgrupp för stadsdelsnämndens upphandlingar  

Blazena Westerlund och Lars Jonsson utsågs att utgöra den referensgrupp 

som har till uppgift att följa stadsdelsnämndens upphandlingar inom 

området stöd och service till personer med funktionsnedsättning. 

 
§ 6 Aktuellt från nämndsammanträdet den 16 december 2010 

Inget fanns att rapportera. 

 
§ 7 Ärenden till nämndsammanträdet den 20 januari 2011 

Ärende nr 1: Verksamhetsplan och budget för 2011 

Blazena Westerlund pekade på ett stycke på sidan 31, där förvaltningen tar 

upp behovet av kontinuitet i stöd och hjälpinsatser i övergången mellan 

ungdom och vuxenliv. Blazena frågade om förvaltningen här syftar på det 

problem som Föreningen Autism har tagit upp, att man tappar färdigheter 

och kunskap som inte underhålls. Avdelningschef Per-Ove Mattsson 

svarade att det snarare handlar om en organisatorisk, förvaltningsintern 

fråga – det är olika instanser som ger stöd beroende på individens ålder, 

och samarbetet mellan instanserna behöver förbättras. 

 

Blazena frågade vidare vad begreppet ”trygghet” betyder i omsorgs-

sammanhang (se kommunfullmäktiges fjärde indikator på sidan 38) och 

hur man mäter detta i brukarundersökningar och på andra sätt. Per-Ove 

Mattsson svarade att staden inte har definierat begreppet och att det är upp 

till den som tillfrågas att själv ge ordet en innebörd. Blazena påpekade då 

att det behöver ställas mer förfinade frågor, så att ”trygghet” inte bara blir 

en klyscha. I detta instämde Per-Ove. 

 

Ebba Lundgren berörde det som inledningsvis i budgetförslaget sägs om 

effektiv elförbrukning i förvaltningens lokaler (sidan 3). Ebba föreslog att 

insatser på det området kombineras med den tillgänglighetsstrategi som 

alla nämnder fick i uppdrag att ta fram redan i förra årets budget. En 

konkret åtgärd kunde vara att sektionsindela lokalbelysningen, så att 
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lamporna kan tändas enbart i en del av exempelvis sammanträdeslokaler. 

På det sättet skulle lokalerna bli mer tillgänglig för elöverkänsliga. 

Förslaget om sektionerad belysning framfördes också när förvaltningen 

flyttade från Gubbängen till de nya lokalerna i Farsta centrum. Per-Ove 

Mattsson lovade ta med sig detta förslag till förvaltningens arbete med 

tillgänglighetsstrategin. 

 

Ärende nr 3: Förslag till riktlinjer för utredning, dokumentation m m inom 

stadens socialpsykiatri 

Rådet hade inga synpunkter utöver förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärende nr 6: Förslag till reviderade riktlinjer för handläggning av insatser 

enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade och bistånd 

enligt socialtjänstlagen till barn, ungdomar och vuxna med 

funktionsnedsättning 

Rådet hade inga synpunkter utöver förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärende nr 8: Förslag till detaljplan för område vid korsningen 

Pepparvägen-Munstycksvägen i Hökarängen 

Ove Martinsson efterlyste besöksparkering med handikapplatser. I övrigt 

hade rådet inga synpunkter utöver förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärende nr 10: Så här tyckte medborgarna i Farsta om stadsmiljön 2010 

Rådet hade inga synpunkter utöver förvaltningens tjänsteutlåtande. Blazena 

Westerlund tog den redovisade enkäten som ett exempel på hur frågor kan 

formuleras på ett enkelt och tydligt sätt. 

 
§ 8 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

På förslag från Per-Ove Mattsson bestämdes att rådet nästa gång får en 

presentation av förvaltningen och avdelningen för vuxna – organisation och 

verksamheter. 

 

Rådet kommer snarast möjligt under våren att träffa stadsdelsnämnden. 

 

Lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) förändras från 

den 1 januari 2011. Ändringarna rör bland annat personlig assistans, tydligare 

barnperspektiv, tydligare ansvarsfördelning mellan kommuner vid flytt till 

annan kommun, rätten att få en individuell plan och rätten att få träffa en 

beslutsfattare innan ett beslut fattas. Socialstyrelsen har producerat ett 

Meddelandeblad som redovisar förändringarna (nr 9/2010). Meddelandebladet 

kommer att skickas till rådet tillsammans med protokollet från detta möte.  

 

Per-Ove Mattsson återkommer vid rådets nästa möte med besked om när rådet 

kan göra ett studiebesök vid EMMA Träffpunkt i Hökarängen. EMMA är en av 

förvaltningens mötesplatser för Farstabor med psykisk funktionsnedsättning. 
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§ 9 Övriga frågor  

Rådet diskuterade det bestående problemet att det är mycket halt på Farsta 

Torg på grund av den mycket dåliga röjningen av snö och isbildning. 

Sekreteraren berättade att även pensionärsrådet hade tagit upp detta 

problem vid sitt möte tidigare under dagen, och då uppmanat förvaltningen 

att agera gentemot trafikkontoret. Handikapprådet instämde i 

pensionärsrådets uppmaning. 

 
§ 10 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 7 februari 2011 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. 

 
§ 11 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


